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ΘΕΜΑ: «Εγκαταλειμμένο το εκκλησάκι της Αγίας Παρασκευής στα
Τέμπη»

Κυρίες, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων του Δήμου Τεμπών Λαρίσης, οι πλημμύρες του
Σεπτεμβρίου 2023 άφησαν πίσω τους μεγάλες πληγές σε διάφορες υποδομές της
περιοχής τους. Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι και η γέφυρα των Τεμπών που οδηγεί
προς το εκκλησάκι της Αγίας Παρασκευής, όπου οι πλημμύρες και τα ορμητικά νερά του
Πηνειού προκάλεσαν σοβαρές ζημιές και καταστράφηκε το κατάστρωμά της. Τονίζουν
οι ως άνω ότι η συγκεκριμένη γέφυρα έχει μεγάλη διαχρονική, πολιτισμική αξία και μαζί
με το εκκλησάκι αποτελούν σημείο αναφοράς για την περιοχή τους, καθώς εδώ και
πολλές δεκαετίες την επισκέπτονται τόσο οι ντόπιοι κάτοικοι, όσο και αρκετός κόσμος
που διέρχεται οδικώς από τα Τέμπη. Επίσης οι μικροεπιχειρήσεις πέριξ του ναού που
εξυπηρετούσαν τις ανάγκες των επισκεπτών–προσκυνητών καταστράφηκαν ολοσχερώς
οδηγώντας τους εργαζόμενους στην ανεργία. Θεωρούν οι ως άνω ότι οι αρμόδιες Αρχές
οφείλουν κατά προτεραιότητα να προχωρήσουν στην ανακατασκευή των αναγκαίων
υποδομών σε ένα τόσο πολυσύχναστο χώρο, καθώς ο κόσμος δεν θα σταματήσει να
επισκέπτεται τον ιερό τόπο. Επίσης η αποκατάσταση και οι συντήρηση των εικόνων του
ναού, καθώς και οι αναγκαίες εργασίες εντός του ιερού χώρου πρέπει να αποτελέσει
προτεραιότητα της Πολιτείας. Οι κάτοικοι αλλά και σύσσωμη η Δημοτική Αρχή των
Τεμπών ζητούν: α) την άμεση τεχνική αποκατάσταση της γέφυρας πρόσβασης στον
ναό της Αγίας Παρασκευής, β) την κατασκευή σχετικών υποδομών για τους επισκέπτες
και ΑμεΑ, γ) την οικονομική στήριξη των μικροεπαγγελματιών, ώστε να ξαναγυρίσουν
και στον χώρο εργασίας τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να ικανοποιηθούν τα παραπάνω
αιτήματα των κάτοικων του Δήμου Τεμπών;

Ο ερωτών Βουλευτής
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